



**Made
in Russia**

**Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № РОСС RU.31685.04РЭЦО from the 24th of May 2017**

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Per. № РОСС RU.31685.04РЭЦО от 24 мая 2017 г.

CERTIFICATE OF CONFORMITY СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ СС.001108

Valid from 19.03.2025 **to** 19.03.2026

Срок действия с по

Applicant/Manufacturer: SVEZA Ust-Izhora JSC, Russia, 196643, St. Petersburg, Pontonnyi, Fanernaya str., 5.

Заявитель/Изготовитель: НАО "СВЕЗА УСТЬ-ИЖОРА", 196643, Санкт-Петербург, пос. Понтонный, ул. Фанерная, дом 5.

Products: Birch plywood of general purpose, brand INT; emission class E 0,5 (FEACN of the CU 4412330000).

Продукция: Фанера березовая общего назначения, марка INT/ФК; класс эмиссии E 0,5 (Код ТН ВЭД ЕАЭС 4412330000).

Comply with the voluntary certification system "Made in Russia" requirements.

Соответствует требованиям Системы добровольной сертификации «Сделано в России».

Certificate is issued on the basis of: Conclusion on the Reliability of products of the voluntary certification system "Made in Russia" dated 27.11.2024 No. 25/e-2024 by the certification body NP Fantest (accreditation certificate РОСС RU.0001.11ДМ28).

Сертификат выдан на основании: Заключение органа по сертификации НП "Фантест" (аттестат аккредитации РОСС RU.0001.11ДМ28) об оценке соответствия продукции по направлению "Надежность" системы добровольной сертификации "Сделано в России" № 25/э-2024 от 27.11.2024.

Made in Russia VCS Holder Russian Export Center JSC;
123610; Moscow; Presnensky municipal district;
Krasnopresnenskaya embankment; 12; floor 13; room 1301;
e-mail: madeinrussia@exportcenter.ru
tel.: +7(495)937-47-47

Expert Support Center Director
Директор центра экспертной поддержки

Держатель СДС «Сделано в России» АО «Российский экспортный центр»; 123610; г. Москва; вн.тер.г. муниципальный округ Пресненский; наб. Краснопресненская; д. 12; этаж 13; пом. 1301
адрес электронной почты: madeinrussia@exportcenter.ru
тел.: +7(495)937-47-47



M.R. Shulgina
М.Р. Шульгина

001540